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Het is veel geweldiger dan de meeste mensen zich realiseren! door gerald flurry

Wat is het ware evangelie?

O nze wereld is vol van verwarring. Hoe vinden we 
onze weg er doorheen? Van alle dingen zouden we 
naar religie moeten kunnen kijken om de weg te wijzen. 

Toch vinden we hier dezelfde verwarring! Religie wordt 
geplaagd door allerlei ernstige, fundamentele meningsver-
schillen.

Zelfs in het Christendom zijn er verschillende evangeliën: 
het evangelie over Jezus Christus, het evangelie van redding, 
het evangelie van genade, het evangelie van het Koninkrijk, 
het sociale evangelie, de Israëlboodschap - en nog veel meer. 
Verwarring.

Wat is het ware evangelie? Zelfs belijdende Christenen 
hebben het verloren! En het evangelie is alles! Dat is waar de 
hele boodschap van de Bijbel om draait!

Hoe belangrijk is het evangelie voor u? En hoe belangrijk is 
het dat u het ware evangelie gelooft?

Om het evangelie te geloven, moet u weten wat het is. Weet 
u wat het ware evangelie is en kan u het bewijzen vanuit uw 
Bijbel?

Een dubbele vloek!
De apostel Paulus kende het ware evangelie en predikte het. 
En let op wat hij schreef aan de mensen van God in Galaten: 

“Doch al ware het ook, dat wij, of een engel uit de hemel u 
een Evangelie verkondigde, buiten hetgeen wij u verkondigd 
hebben, die zij vervloekt. Gelijk wij te voren gezegd hebben, 
zo zeg ik ook nu wederom: Indien u iemand een Evangelie ver-
kondigt, buiten hetgeen gij ontvangen hebt, die zij vervloekt.” 
(Galaten 1: 8-9). Paulus sprak een vloek uit over zichzelf of 
enig mens, of zelfs een engel, die een ander evangelie 
predikte. 

We moeten weten wat het ware evangelie is. Wij willen niet 
het evangelie van mensen volgen die God dubbel vervloekt 
heeft! Het is uiterst belangrijk om dit goed te krijgen! Dit 
onderwerp beïnvloedt ons eeuwige leven.

Wat is het ware evangelie?

‘Het Evangelie van Jezus Christus, de Zoon van God’
Laten we eens kijken naar een van de meest inspirerende 
introducties van een boek in de bijbel. Het is een vers, slechts 
12 woorden - maar het vertelt zo veel over het ware evangelie! 
Het zou genoeg moeten zijn om u voor de rest van uw leven te 
inspireren!

Denk aan wat dit vers voor u betekent: “Het begin van het 
evangelie van Jezus Christus, de Zoon van God” (Markus 1: 1). 

Markus introduceerde ‘het evangelie van Jezus Christus, de 
Zoon van God’. Het was geen boodschap van een man, maar de 
boodschap die Jezus Christus bracht. Het begrijpen van “het 
evangelie van Jezus Christus, de Zoon van God” laat je diep 
geïnspireerd achter.

Dit is een prachtige introductie van het boek van Markus 
- maar mensen begrijpen het niet omdat ze niet verder gaan 
dan de misleiding van deze wereld. U kan voor uzelf bewijzen 
dat zelfs sprekers die een evangelie onderwijzen, dit vers vele 
malen verknipt hebben!

Vele predikers praten over wat ze een “evangelie” bood-
schap noemen. Maar prediken ze ‘het evangelie van Jezus 
Christus, de Zoon van God’? Dat evangelie is een boodschap. 
Het gaat niet om de persoon van Christus - het is de bood-
schap die Christus zelf naar deze wereld bracht. Jezus 
bracht een boodschap, en die boodschap ging niet over Zich-
zelf!

Het evangelie is het goede nieuws dat Jezus Christus 
predikte. Een God kwam van de hemel naar de aarde, nam 
het risico om Zijn eigen eeuwige leven te verliezen, en stierf 
voor onze zonden, zodat wij gered zouden kunnen worden en 
deze waardevolle waarheid zouden kunnen begrijpen! Hoe 
ontzettend belangrijk is dit onderwerp!

Dit is ook nu nog de boodschap van Christus. Deze bood-
schap vult uw leven met goed nieuws! Het is geen fantasie 

- het is echt, echt nieuws. Het ware evangelie is het beste 
nieuws dat deze wereld ooit heeft ontvangen! In feite is het 
het enige goede nieuws in deze kwade wereld - er is geen 
ander! Als u deze 12 woorden in Markus 1 begrijpt, geven ze 
u vreugde, vrede, geluk en opwinding. Het ware evangelie is 
groter dan alles wat u zich maar kan voorstellen!

Toch is deze geweldige boodschap verloren gegaan! De 
meeste mensen begrijpen het niet. Velen lijken het, tot 
hun eigen pijn, lijden en schaamte, niet te willen begrijpen. 
Waarom keren de meeste mensen ervan af? Omdat de meer-
derheid van de mensen - door de gehele geschiedenis van de 
mensheid – misleid is. Ze hebben zelfs Jezus Christus, die 
de boodschap bracht, gedood. En ze hebben hem gedood 
vanwege die boodschap! Hoe verklaart u dat? Mensen haat-
ten Zijn boodschap omdat ze vreselijk misleid waren - en tot 
vandaag aan toe haten mensen nog steeds die boodschap, hoe 
schokkend dit ook klinkt!

In Maleachi 3: 1 profeteerde God dat Hij de “boodschapper 
van het verbond” zou sturen. Dat gaat over Jezus Christus. 
Christus was de boodschapper van het Nieuwe Verbond. Hij IS
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bracht het goede nieuws van de boodschap van het Nieuwe 
Testament. Christus was een boodschapper, en Hij wil dat 
we ons concentreren op de boodschap die Hij bracht. Toch 
geloven miljoenen mensen in een evangelie dat zich richt op 
de persoon van Christus. Daar ligt de misleiding: Zij richten 
zich niet op wat Hij zei.

Wat voor soort liefde heeft God, dat Hij Zijn eniggeboren 
Zoon zou geven aan deze wereld om hen Hem te laten doden 
zodat wij voor eeuwig een deel van dit evangelie zouden 
kunnen zijn? Die liefde overstijgt alles wat we ons kunnen 
voorstellen. Het is de liefde van God!

In een wereld die met slecht nieuws overspoeld wordt, is 
het evangelie goed nieuws voor u. U moet begrijpen wat het 
is. Wat is het dat God wilt dat u leert, dat uw leven met goed 
nieuws zal vervullen?

Vader en Zoon
Lees die woorden nog een keer: “Het begin van het evangelie 
van Jezus Christus, de Zoon van God.” Waarom noemt Mar-
kus de Zoon van God samen met het evangelie? Is niet “Jezus 
Christus” genoeg? Nee, dat is het niet. Je hebt “Jezus Christus, 
de Zoon van God” nodig. Dat is geen versiering - het is kritieke 
begrip. We moeten begrijpen waar dit evangelie over gaat, en 
de Zoon van God is een zeer belangrijk onderdeel daarvan!

Als er een Zoon van God is, moet er ook een Vader zijn.
Kijk naar het Evangelie van Johannes om deze waarheid te 

begrijpen. Hij begint met het beschrijven van een tijd waarin 
alleen God en het Woord bestonden. “In het begin was het 
Woord, en het Woord was bij God, en het Woord was God” 
(Johannes 1: 1). Let op, dit vers noemt God en het Woord, maar 
het spreekt niet over Vader en Zoon. Als u dit samenvoegt met 
andere Schriftgedeelten, ziet u dat God de Vader werd en het 
Woord de Zoon werd. Waarom? Omwille van een groot mees-
terplan dat God heeft, niet alleen voor Zijn Zoon maar voor 
alle miljarden mensen die ooit geleefd hebben - zelfs degenen 
die tot nu toe de naam van Christus nog nooit hebben gehoord!

Er was een punt in de geschiedenis waarop het Woord Zijn 
Godheid opgaf en een kleine cel werd, en God verwekte Hem 
in de baarmoeder van Maria (vers 14). Op dat moment werd 
het Woord de Zoon van de Vader. Er was een Vader en er was 
een Zoon - er was familie.

Waarom? Waar gaat dit allemaal over? Het gaat om u! Het 
is een plan voor u en voor mij en voor de hele mensheid! “Het 
evangelie van Jezus Christus, de Zoon van God,” gaat over de 
Godfamilie.

De Zoon verkondigde de Vader
Let op vers 18 van Johannes hoofdstuk 1: “Niemand heeft 
God ooit gezien; de eniggeboren Zoon, Die in den schoot des 
Vaders is, Die heeft Hem verklaard.” De wereld wist zelfs 
niets over God de Vader tot Jezus naar de aarde kwam en Hem 
begon te verkondigen.

Waarom zou Christus komen en de Vader verkondigen? 
Omdat Hij de Zoon is, en Zijn boodschap ging volledig over de 
Vader en de Zoon. Hij bracht een boodschap over de Godfamilie.

In Johannes 12:49 zei Christus: “Want Ik heb uit Mijzelven 
niet gesproken; maar de Vader, Die Mij gezonden heeft, Die 
heeft mij een gebod gegeven, wat ik zeggen zal, en wat Ik 

spreken zal.” Stel u zich voor hoe Jezus Christus de instruc-
ties van Zijn Vader volgt!

In Johannes 14:24 zei Hij: “Het woord dat gijlieden hoort, is 
het Mijne niet, maar des Vaders, Die Mij gezonden heeft.” Zijn 
boodschap was van de Vader en het ging over de Godfamilie.

Hoeveel mensen begrijpen dit? Hoeveel mensen begrijpen 
zelfs maar wat Christus onderwees van de Vader en over de 
Vader?

Dit is waar mensen veel fouten maken. “En Jezus antwoor-
dende en zeide tot hen: Ziet toe dat u niemand verleide. Want 
velen zullen komen onder Mijn Naam, zeggende: Ik ben Chris-
tus; en zij zullen velen verleiden”(Mattheüs 24: 4-5). Hij waar-
schuwde niet over veel mensen die beweren dat ze Christus zijn. 
Hij profeteerde dat veel mensen zouden praten over Christus! 
Zij zeggen dat Jezus de Christus is - ze verkondigen een evan-
gelie over de persoon van Christus! Maar ze negeren het goede 
nieuws dat Christus bracht! Het ware evangelie, het echte goede 
nieuws van Jezus Christus, gaat niet over de persoon van Chris-
tus - maar dat is precies waar het Christendom mis gaat. ‘velen 
zullen komen in mijn naam,’ waarschuwde Christus. Velen zijn 
gekomen met een boodschap over Christus, en zij hebben velen 
bedrogen. Dit is gebeurd, en het gebeurt nog steeds.

Jezus kwam niet om Zichzelf te verkondigen. Hij kwam om 
de Vader te verkondigen en de boodschap van de Vader over 
de Godfamilie!

De Familie van God! 
Herbert W. Armstrong kende de Bijbel zoals weinig mensen 
op aarde dat ooit hebben gedaan. Vijf maanden voordat hij 
stierf, heeft hij in de augustus 1985 uitgave van het tijdschrift 
Het Goede Nieuws het onderwerp van het evangelie van 
het Koninkrijk Gods besproken. ‘En wat was de boodschap 
van het evangelie?’ Schreef hij. ‘Het was het nieuws van het 
komende Koninkrijk van God. En wat is het Koninkrijk van 
God? Het is de goddelijke Familie van God, die alle naties van 
de aarde regeert met de regering van God “(nadruk van mij).

Hoeveel weet u over de Godfamilie? De meeste mensen 
zijn daar erg verward over. Maar de Bijbelse leer erover is 
duidelijk.

De Bijbel onthult dat de Godfamilie de hele wereld in de 
Wereld van Morgen zal regeren. Jezus Christus zal de Koning 
der Koningen en Heer der Heren zijn -  de voornaamste 
Koning en Heer over vele koningen en heren die onder Hem 
zullen zijn (bijv. Openbaring 19:16).

Jezus is geboren als een Zoon voor God de Vader. Maar hoe-
wel Hij de eerstgeboren Zoon is, zal Hij niet de enige Zoon zijn, 
maar “de eerstgeborene onder vele broeders”! (Romeinen 
8:29). Dat klopt-Gods heiligen “zijn de kinderen van God, en 
indien wij kinderen zijn, zo zijn wij ook erfgenamen, erfge-
namen van God, en medeerfgenamen van Christus; zo wij 
anders met Hem lijden, opdat wij ook met Hem verheerlijkt 
worden.” (vers 16-17).

Dat is waar het evangelie over gaat! God zal miljarden 
mensen redden en hen in Zijn Familie brengen, die begon met 
de Vaders verwekking van Christus.

Meneer Armstrong zei verder: “En God is een konink
rijk – de hoogste goddelijke familie die het universum 
regeert!” Het gaat allemaal om familie!
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In zijn boekje Wat is het Ware Evangelie? schreef meneer 
Armstrong: ‘Vier dingen zijn nodig om een koninkrijk te 
vormen’ of Gods Familie, in dit geval: ‘1) het grondgebied, met 
zijn specifieke locatie en bepaalde grenzen, met 2) een koning 
of opperbevelhebber of regerend persoon die over 3) onder-
danen of burgers in die territoriale jurisdictie regeert, met 4) 
wetten en een regeringsvorm. “Dat is wat er nodig is om een 
koninkrijk te vormen - en dat is wat deze familie in de Wereld 
van Morgen zal zijn: een familie van God of een koninkrijk 
van God. Deze twee termen betekenen hetzelfde hier.

“Het Koninkrijk van God begint met een familierelatie,” 
schreef meneer Armstrong in dat Goede Nieuws artikel. 

“Eerst, de fysieke menselijke families, dan, de ene samenge-
voegde Kerk, en tenslotte, wanneer de Kerk veranderd wordt 
tot onsterfelijkheid, de Godfamilie, die het Koninkrijk van 
God is.”

De Godfamilie zal de aarde regeren met Jezus Christus - en 
het zal de geestelijk verwekte heiligen bevatten. Degenen die 
nu geroepen zijn, voor Christus’ wederkomst, zullen met Hem 
en God de Vader voor eeuwigheid regeren - in de Godfamilie!

Het ware evangelie onthult dat u de Godfamilie vandaag al 
binnen kunt gaan, in embryo, en gevuld kunt zijn met de soort 
liefde die God voor deze wereld heeft. En u kunt uiteindelijk in 
Gods Familie geboren worden, zoals Jezus Christus, de Zoon 
van God, dat werd!

Een familie Evangelie
Ziet u nu waarom Markus het ware evangelie introduceerde 
met “Jezus Christus, de Zoon van God”? Dat is omdat het 
ware evangelie een familie evangelie is! Het is een familie 
die overvloeit met een liefde die u nooit eerder in een familie 
heeft gezien - het soort liefde waar één lid van de Godheid 
alles heeft geriskeerd en ook voor alle zonden is gekomen en 
gestorven om ons een kans te geven om een deel te zijn van het 
echte goede nieuws.

Meneer Armstrong schreef verder: “Toen Jezus als mens 
geboren werd uit de maagd Maria, werd Hij de Zoon van God. 
Hij was ‘Immanuel’ -God met ons -God in sterfelijk, menselijk 
vlees om het de rest van ons mensen mogelijk te maken om in 
de Godfamilie te worden geboren! ‘(Ibid). Wat voor soort daad 
van liefde zou daar ooit gelijk aan kunnen staan? Welke daad 
van de liefde komt zelfs maar in de buurt? Een God kwam 
naar de aarde en stierf voor deze klompen klei die hij gescha-
pen had. Dat is liefde, zoals u het nooit eerder hebt begrepen 
als u het ware evangelie van de Bijbel niet begrijpt.

“Maar toen Jezus in de moederschoot van Maria verwekt 
werd, was hij niet, zoals alle andere mensen, door een mense-
lijke vader verwekt, maar door God, de goddelijke Vader, door 
de kracht van Gods Geest, die voortkomt uit Zijn eigen persoon, 

“schreef meneer Armstrong. “Toen Jezus volwassen werd, heeft 
Hij ons het voorbeeld gegeven om te bidden tot Zijn Vader in de 
hemel. Hij was de Zoon van God geworden. En zo hebben we de 
goddelijke familieverhouding- Vader en Zoon. Dat is een Fami-
lierelatie! “(Ibid). De Vader en Zoon hebben die familie geopend 
voor alle mensen die ooit geleefd hebben! Waarom? Omdat God 
de Vader en Jezus Christus de Zoon een familie willen!

‘De Kerk zal dan de werkelijk geboren erfgenamen worden 
van het Koninkrijk van God, de goddelijke familie!’, Vervolgde 

meneer Armstrong. “Het Koninkrijk van God zal dan de God-
familie worden, die over het universum regeert!” Alles om een   
familie te worden!

We kunnen Gods liefde veel beter begrijpen als we een 
liefdevolle menselijke familie kunnen begrijpen. Dat geeft ons 
een goed inzicht erin. Maar nog steeds gaat het de verbeelding 
te boven om te denken over Gods Familie van liefde.

In 1 Korintiërs 15:19 schreef de apostel Paulus dat, als 
we alleen hoop hebben in dit leven, we van alle mensen het 
meest ellendig zijn. U moet hoop hebben die verder gaat dan 
dit leven, of u zult ellendig zijn! Maar als u de hoop heeft die 
Christus in Zijn boodschap van het goede nieuws bood, zal u 
vol vreugde zijn! Heeft u hoop in uw leven? Of bent u ellendig? 
Gods uitverkorenen hebben deze hoop, en elk mens op aarde 
heeft de mogelijkheid om dat in hun leven te hebben. Maar 
Satan heeft hen verleid, en zij hebben het afgewezen.

Er zal een familie zijn! Wat betekent dat voor u? Wat bete-
kent het om een   eeuwig lid te kunnen zijn van de Familie van 
God?

Geweldig goed nieuws!
“Satan verwoest de menselijke familieverhouding subtiel,” 
vervolgde meneer Armstrong. Met het ware evangelie in 
gedachten, denk aan wat er nu met de familie gebeurt. Satan 
vernietigt de menselijke familieverhouding! Wat betekent dat 
voor deze wereld en dat goede nieuws? Het misleidt mensen 
nog meer over God. Daarom is er zoveel ellende in deze wereld: 
mensen kennen niet het ware evangelie over Gods familie, en 
zij vernietigen zelfs de fysieke, menselijke familie!

God zal een einde maken aan die vernietiging. Dat is onder-
deel van het goede nieuws! Zoals meneer Armstrong schreef: 

“En in die gelukkige Wereld van Morgen leren de sterfelijke 
mensen, die door de Godfamilie worden onderwezen en gere-
geerd, de vreugden en zegeningen van een gezonde familie en 
familierelatie, met geestelijke redding en het eeuwige leven 
om naar vooruit te kijken”(ibid).

Jezus Christus hield ons niet voor de gek. Hij verspreidde 
geen wilde fantasie. De Vader en de Zoon zullen een familie 
van miljarden hebben! Hoe tragisch dat de hele wereld blind 
is voor deze waarheid! En hoe geweldig is de prachtige, prach-
tige waarheid van God!

het evangelie is het goede nieuws van de komende 
familie van God die deze wereld regeert- een familie die 
de liefdevolle, zelfopofferende regering van God zal beheren.

Markus introduceerde dit evangelie door zich te concen-
treren op de goede nieuwsboodschap van “Jezus Christus, de 
Zoon van God”! Die Zoon heeft een Vader. En er zullen miljoe-
nen andere zonen in die familie gebracht worden!

Gelooft U Christus?
Als u deel wilt zijn van dat goede nieuws, moet u geloven wat 
God zegt! Jezus Christus leerde mensen dat ze het evangelie 
moesten geloven! In die tijd geloofden veel mensen in Hem. 
Maar verbazingwekkend genoeg, veel van die Joden die in Hem 
geloofden (Johannes 8:31), probeerden Hem te doden! (Vers 
37). Waarom? “gij zoekt Mij te doden; want Mijn woord heeft 
in u geen plaats,” legde Hij uit. Ze wilden Hem vermoorden 
omwille van Zijn boodschap!
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Gelooft u Christus? Het is niet genoeg om te geloven in de 
persoon van Christus. Dat is een ander evangelie. Om het ware 
evangelie te geloven, moeten we Hem geloven! We moeten 
Zijn boodschap geloven. We moeten echt werken om geloof 
te bouwen en te geloven wat Hij zei! Dat brengt het geluk en 
de vreugde in uw leven dat elke mens op aarde zou moeten 
hebben - zelfs nu, op dit moment!

Mensen, zelfs religieuze mensen - zelfs mensen die in 

Christus geloven - zullen vreselijke dingen doen als het ware 
evangelie geen deel van hen is. Zij zullen zelfs Jezus Christus 
vermoorden!

Maar als u Hem gelooft en u gelooft Zijn evangelie, zult u 
een onvoorstelbaar prachtige toekomst hebben, die u abso-
luut versteld zal doen staan! Het is het mooiste beeld dat u 
ooit in uw gedachten kon hebben! Het is het ware evangelie 
van Jezus Christus, de Zoon van God!
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W e hebben gezien dat de allerbelangrijkste essen
tie van alle kennis die ons door de Schepper van alle 
rassen is geopenbaard, werd onderdrukt en dat de 

mensen met een ander, bedrieglijk “evangelie” zijn misleid. 
De wereld heeft sinds dien wel veel vernomen van de bood-
schapper, maar niets van de boodschap die Hij bracht. De tijd 
is gekomen dat die overweldi gende boodschap aan de wereld 
wordt geopenbaard.

Wat is dan het ware evangelie?
Het ware evangelie is het goede nieuws dat God ons door Jezus 
Christus uit de hemel heeft geopenbaard. In haar diepste 
beteke nis verstaan, onthult die boodschap dat voor de mens 
een toekomst is weggelegd, zo grandioos dat het aanvankelijk 
volkomen onge looflijk lijkt! Het is ongelooflijk heerlijk nieuws 
door de Schepper geopenbaard.

Het evangelie openbaart de heerlijkste waarheid die de 
men selijke geest ooit zal kunnen bevatten.

Het openbaart wat ik zou willen noemen de ontbrekende 
dimensie in kennis, kennis die wij eenvoudig niet kunnen 
missen.

Die allerbelangrijkste boodschap onthult waarom wij 
mensen hier op aarde werden geplaatst. Dat is essentiële 
kennis die de wetenschap niet heeft kunnen ontdekken, die 
de religies niet heb ben onthuld en die het onderwijs niet kan 
brengen.

Waarom niet? Zijn wij voor een bepaald doel hier op aarde? 
Wat is dat doel dan?

Heeft het menselijk leven, wel beschouwd, een bestem-
ming en betekenis? Een bestemming en betekenis die de 
mens onthou den is? Dat is de essentiële kennis die buiten het 
terrein van de hedendaagse wetenschap, religie en educatie 
ligt!

De ontbrekende dimensie in kennis
Als er een bestemming is, wat is die dan? Waartoe bent u 
gebo ren?

Waarheen zijn wij op weg? Wat is de uiteindelijke transcen-
dente bestemming van de mens? Wat is de weg erheen? Hoe 
bereiken wij onze bestemming?

Wat is de weg naar vrede—vrede tussen individuen, groe-
pen en naties?

Waartoe dient al het kwaad in deze wereld? Waarom kun-
nen wij onze menselijke problemen niet oplossen? Er bestaat 
een weg, en die weg is door het ware evangelie geopenbaard! 
Het is een fundamentele wet die onverbiddelijk werkt.

Wat is de menselijke natuur? Heeft God die zo geschapen 
en de mens ingeplant om hem het leven moeilijk te maken? 
Is deze natuur erfelijk? Hoe functioneert zij? Dit kunt u noch 
van de moderne wetenschap, noch van theologen, noch van 
pedagogen te weten komen.

Wat is het menselijk verstand en in welk opzicht verschilt 
het van dierlijke hersenen? Als de mens het intellect bezit 
computers te construeren, astronauten naar de maan te 
sturen en weer te laten terugkeren, waarom kan hij dan zijn 
eigen problemen hier op aarde niet oplossen en in vrede met 
zijn medemensen leven?

Wat is de mens? Wat zijn wij eigenlijk precies? Voor de 
wetenschap is dit een gesloten boek; de religies hebben nooit 
het juiste antwoord kunnen geven, maar het echte evangelie, 
in zijn diepste betekenis doorgrond, onthult ons het antwoord, 
de waar heid.

Wat zijn de juiste waarden? Wat is belangrijk en wat is 
onbelangrijk of van generlei waarde? De mensheid verspilt 
haar arbeidskracht en haar intelligentie aan waardeloze 
projecten die nutteloos blijken zodra zij zijn verwezenlijkt.

Het ware evangelie verklaart de oorsprong van de duivel. 
Heeft God een duivel geschapen om de mensheid te misleiden 
en te teisteren? Het evangelie verklaart hoe Satan de gewel-
dige, maar onzichtbare en verborgen macht is geworden 
die de wereld leidt en in feite regeert. Het verklaart waarom 
Satan met al zijn listen en lagen aan het werk ging om door 
middel van mensen die hij in zijn macht had, dit essentiële 
evangelie dat God door Jezus Christus aan de mensheid heeft 
geopenbaard, te onderdrukken.

Bedenk dit wel: Het ware evangelie zou, als de mensheid 
het ter harte had genomen, de wereld alle narigheid, proble-
men, ellende en kwaad hebben bespaard.

Het is mij onmogelijk in enkele woorden en met voldoende 
duidelijkheid en nadruk de lezer te doordringen van de 

De opzienbarende  
onthulling van wat  
Christus’ evangelie was
door herbert w. armstrong
Herdruk Artikel van Het ongelooflijke potentieel van de mens, hoofdstuk 2
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verheven en overweldigende betekenis en het grote belang 
van die ware evangelie boodschap.

Ook in onze tijd wordt deze boodschap, zo zij al wordt 
gehoord, zelden werkelijk in heel haar overweldigend diepe 
bete kenis begrepen, aangezien Satan zo’n rookgordijn van 
valse en pseudo-religies, valse dogma’s en leerstellingen heeft 
gelegd, dat de luisteraar of lezer in verwarring en ongeloof, 
of volkomen onver schillig tegenover de allerbelangrijkste 
dingen in het leven staat.

Maar toch ligt het in het plan van de almachtige God dat, 
kort voor het einde van dit tijdperk, “dit evangelie van het 
Konink rijk in de gehele wereld gepredikt zal worden tot een 
getuigenis voor alle volken, en dan zal het einde komen” (Mat-
theüs 24:14). Dit is de boodschap die de eeuwige God in deze 
tijd door Zijn apostel voor de eindtijd aan staatshoofden in de 
hoofdsteden der gehele wereld laat verkondigen.

Wanneer wij het ware evangelie doorgronden, met alles 
wat het inhoudt en omvat—de achtergrond ervan, de ware 
feiten omtrent de eerste aardbewoners, waartoe de mensen 
zijn geschapen en op aarde geplaatst, de oorzaak van al het 
kwaad en lijden op aarde, de aard van het menselijk verstand, 
de noodzaak voor geeste lijk behoud en wat dit omvat, de 
aanstaande wereld van vrede en wat daarna komt, en de onge-
looflijke toekomstmogelijkheden van de mens—dan schenkt 
het ons de meest omvattende wetenschap die het menselijk 
verstand kan bevatten. In vergelijking daarmee schrompelt al 
het andere weten tot iets volkomen onbeduidends ineen. Dit 
gaat alles wat ooit is geschreven, verre te boven.

Wat was het evangelie van Christus?
God de Vader had beloofd vanuit de hemel een boodschapper 
naar de aarde te sturen met een boodschap voor de gehele 
mensheid. Deze boodschap vindt u opgetekend in Maleachi 3:1: 

“Zie, Ik zend Mijn bode, die voor Mijn aangezicht de weg berei-
den zal [die boodschapper was, zie Marcus 1:2, Johannes de 
Doper]; plotseling zal tot Zijn tempel komen de Heer, die gij 
zoekt, namelijk de Engel des verbonds, die gij begeert.” Met de 

“Heer” wordt hier natuurlijk Jezus Christus bedoeld.
Dat is de profetie. We vinden dit ook opgetekend in het 

eerste hoofdstuk van Marcus: “Het begin van het Evangelie 
van Jezus Christus, de Zoon van God” (Statenvertaling). Dan 
volgt het ver haal van Johannes de Doper die de weg voor Hem 
bereidde. Vers 12 en 13 beschrijven de verzoeking van Jezus 
door Satan, waarbij Satan probeerde Christus geestelijk te 
vernietigen voordat Hij nog maar één woord had kunnen 
verkondigen van de boodschap die Hij van God de Vader had 
meegekreGenesis Over deze grote verzoeking en beproeving 
later meer. Vervolgens vers 14 en 15 in de Statenvertaling:

“En nadat Johannes overgeleverd was, kwam Jezus in 
Gal ilea, predikende het evangelie …” Welk evangelie? “… het 
evangelie van het Koninkrijk Gods”. Dat is het evangelie dat 
Christus verkondigde. De boodschap die Hij bracht was de 
boodschap over het Koninkrijk Gods.

Dit is de boodschap waarvan God wilde dat zij tot een 
getui genis aan alle naties zou worden verkondigd. Maar 
sinds de eerste eeuw heeft de wereld niets meer vernomen 
van het Koninkrijk Gods, omdat die boodschap nadien niet 
meer aan de wereld is verkondigd.

Indien deze boodschap wordt verklaard en in baar volle 
betekenis doorgrond, blijkt zij een geopenbaarde kennis 
te bevatten van een allesomvattende strekking. Zij open-
baart—Ik herhaal het nog eens—wat de wetenschap helemaal 
niet heeft kunnen ontdekken, wat de religies nooit hebben 
geopenbaard en wat men in ons onderwijssysteem nooit heeft 
geweten of onderwezen.

Let op de volgende punten
Er zijn enkele belangrijke punten waarop u moet letten.

Ten eerste wordt in de profetie van Maleachi Christus 
een bode of boodschapper genoemd die een boodschap bracht, 
maar bovendien wordt Hij “de boodschapper des verbonds” 
genoemd, wat een uiterst belangrijk gegeven is en waarover 
later nadere uitleg volgt.

Let ook op vers 15 van Marcus 1. Jezus kwam in Galilea 
predikende het evangelie van het Koninkrijk Gods, zeggende: 

“De tijd is vervuld en het Koninkrijk Gods is nabij gekomen. 
Bekeert u en gelooft het evangelie.”

Wat bedoelde Hij met “de tijd is vervuld”? En waarom was 
het Koninkrijk Gods toen “nabij” en waarom was “de tijd” 
vóór dat tijdstip niet “vervuld”?

Deze punten zijn van groot belang.
Maar voordat Ik u verder uiteenzet wat het Koninkrijk 

Gods is, moet u zich er rekenschap van geven dat dit de 
evangelieboodschap is die Christus ons van God de Vader 
heeft gebracht: hetzelfde evangelie dat de eerste apostelen 
verkondigden en dat Paulus aan de beidenen predikte.

Christus heeft geen ander evangelie gebracht
Jezus zei: “Ook aan de andere steden moet Ik het evangelie 
van het Koninkrijk Gods verkondigen, want daartoe ben Ik 
uitgezonden” (Lucas 4:43).

Jezus gaf Zijn discipelen opdracht het Koninkrijk Gods te 
prediken. “Toen riep Hij de twaalven samen en … zond hen uit 
om het Koninkrijk Gods te verkondigen …” (Lucas 9:1-2).

“Toen zij echter geloofschonken aan Filippus, die het 
evan gelie van het Koninkrijk Gods en van de naam van Jezus 
Christus predikte, lieten zij zich dopen, zowel mannen als 
vrouwen” (Handelingen 8:12).

“En Hij trok rond in geheel Galilea en leerde in hun synago-
gen en verkondigde het evangelie van het Koninkrijk…” (Mat-
theüs 4:23).

De gelijkenissen van Jezus gingen over het Koninkrijk van 
God.

Toen Hij de gelijkenis van de zaaier aan Zijn discipelen 
verklaarde, zei Hij: “U is het gegeven de geheimenissen van 
het Koninkrijk Gods te kennen” en daarna legde Hij hun de 
gelijkenis uit.

In Lucas 13:18 leest u: “Hij [Jezus] zeide dan: Waaraan is het 
Koninkrijk Gods gelijk en waarmede zal Ik het vergelijken?” en 
daarna kwam de gelijkenis.

“En wederom sprak Hij: Waarmede zal Ik het Konink-
rijk Gods vergelijken? Het is gelijk aan een zuurdesem…” 
en d a a r n a vol gde de gel ijken i s  v a n he t  z uu r de s em 
(Lucas 13:20-21).

Een van de belangrijkste gelijkenissen is te vinden in 
hoofdstuk 19 van Lucas: “Toen sprak Hij nog een gelijkenis 
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uit, omdat Hij dicht bij Jeruzalem was en zij meenden, dat het 
Koninkrijk Gods terstond openbaar zou worden (Lucas 19:11). 
Daarna gaf Hij hen de gelijkenis van de man van hoge 
geboorte die naar een ver land ging om het koningschap te 
ontvangen, en daarna terug te keren: het beeld van Christus 
die ten hemel opvaart, waar de kroningsplechtigheid zal 
plaatsvinden, en Zijn terugkomst op aarde om te heersen over 
alle naties als Koning der koningen en Heer der heren, in alle 
macht en glorie van de grote God.

Verkondigden de apostelen en Paulus een ander evangelie?

Predikten de apostelen een ander evangelie?
Na Christus’ verrijzenis waren de discipelen veertig dagen 
lang bij Hem. Spraken zij toen over een ander evangelie dan 
dat van het Koninkrijk Gods? Lucas beschreef deze periode, 
voordat Christus ten hemel voer, aldus: “Tot de dag dat Hij 
werd opgenomen, nadat Hij aan de apostelen, die Hij had 
uitgekozen, door de Heilige Geest Zijn bevelen had gegeven; 
aan wie Hij zich ook na Zijn lijden met vele kentekenen levend 
heeft vertoond, veertig dagen lang hun verschijnende en tot 
hen sprekende over al wat het Koninkrijk Gods betreft …” (Han-
delingen 1:2-3).

Let wel dat Christus na Zijn opstanding tot Zijn discipelen 
spreekt over al wat het Koninkrijk Gods betreft.

Daarna, vlak voor Zijn hemelvaart, vroegen zij Hem: Heer, 
herstelt Gij in deze tijd het koningschap voor Israël? (Handelin-
gen 1:6.) De apostelen konden blijkbaar niet begrijpen dat het 
Koninkrijk Gods niet tijdens hun levensdagen op aarde zou 
komen, hoewel Jezus’ onderwijs—vooral de gelijkenis van de 
ponden (Lucas 19)—dit hun toch duidelijk had moeten maken.

Twee jaar na de stichting van de Kerk van God op het 
Pinksterfeest van het jaar 31 n.Chr. begon de grote mislei-
ding, geleid door Simon de tovenaar. Het historische boek 
Handelingen verhaalt: “En er ontstond te dien dage een zware 
vervolging tegen de gemeente te Jeruzalem: en allen werden 
verstrooid over de streken van Judea en Samaria, met uit-
zondering van de aposte len … Zij dan, die verstrooid werden, 
trokken het land door, het evangelie verkondigende.” Welk 
evangelie? Lees verder:

“En Filippus daalde af naar de stad van Samaria… Toen zij 
echter geloofschonken aan Filippus, die het evangelie van het 
Koninkrijk Gods en van de naam van Jezus Christus predikte, 
lieten zij zich dopen …” (Handelingen 8:1-12).

In Efeze trad de apostel Paulus drie maanden lang vrijmoe-
dig op om hen door besprekingen te overtuigen aangaande 
het Koninkrijk Gods (Handelingen 19:8). Op een latere reis te 
Milete geko men, liet Paulus de oudsten van de Kerk te Efeze 
bij zich komen. Voor zijn vertrek zei Paulus tot hen: “En nu, 
zie, Ik weet, dat gij allen, onder wie ik rondgereisd heb met de 
prediking van het Koninkrijk Gods, mijn aangezicht niet meer 
zien zult” (Handelingen 20:25).

In Rome kwamen verscheidenen tot hem [Paulus] in zijn 
verblijf, wie hij met nadruk het Koninkrijk Gods voorstelde” 
(Handelingen 28:23).

Weer in Rome: “bleef hij de volle termijn van twee jaar in 
zijn eigen gehuurde woning, en ontving allen, die tot hem 
kwamen, predikende het Koninkrijk Gods …” (Handelin-
gen 28:30).

Predikte Paulus een ander evangelie? Aan de Galaten 
schreef hij: “Maar ook al zouden wij, of een engel uit de hemel, 
een evangelie verkondigen, afwijkend van hetgeen wij u 
verkondigd hebben, die zij vervloekt! Gelijk wij vroeger reeds 
gezegd hebben, zeg ik thans nog eens: indien iemand u een 
evangelie predikt, afwijkend van hetgeen gij ontvangen hebt, 
die zij vervloekt!” (Galaten 1:8-9.)

Uit vers 6 en 7 blijkt echter dat de Galaten zich tot een 
ander evangelie hadden gekeerd.

Jezus sprak over Zijn boodschap—het Koninkrijk Gods—
als over het “woord” dat Hij sprak. De apostelen gingen, zoals 
u door heel het boek Handelingen heen kunt lezen, overal 

“het woord” prediken, waarmee ze dan het Koninkrijk Gods 
bedoelden.

Het allesomvattende van een volledig begrip
Op dit punt gekomen, moet ik de lezer er nog eens op wijzen 
dat een volledig begrip van de boodschap die God de Vader 
door Zijn goddelijke Boodschapper Jezus Christus aan alle 
mensen heeft gezonden, tevens een kennen van Gods grote 
plan, dat ook de prehistorische, historische, tegenwoor dige 
en toekomstige gebeurtenissen omvat, inhoudt.

Ik zou willen zeggen: een allesomvattend begrip. Als men 
dit eenmaal heeft doorgrond, zal men inzien dat de mens 
met zijn zogenaamd ontzagwekkende schat aan kennis zoals 
die aan de univer sitei ten wordt gedoceerd, in feite kinderlijk 
onnozel is. Het zal dan blijken dat de moderne mens vrijwel 
niets weet. Want de ontbrekende dimensie in kennis is juist 
de allerbelangrijkste kennis.

De lezer kan dan ook grote dingen verwachten die in dit 
en de volgende hoofdstukken zullen worden onthuld.

De “evangelies” die momenteel gepredikt worden
Ik zei al dat u tegenwoordig vele evangelisatiecampagnes 
hoort. Een ervan bedient zich van de slagzin: “Christus 
prediken aan de volkeren”. U vraagt zich misschien af: “Wat 
is er verkeerd aan het prediken over Christus?” Of: “Wat is 
er verkeerd aan een evangelie van genade prediken?” Of: “Wat 
is er verkeerd met het verkondigen van een boodschap over 
behoud?”

Uit de Bijbel heb ik u laten zien dat ze reeds in de eerste 
eeuw over een andere Jezus begonnen te prediken—een 
Jezus die zogenaamd Zijn Vaders geboden afschafte en 

“genade” uitlegde als een vrijbrief voor ongehoorzaamheid 
(2 Corinthiër 11:4, 13-15 en Judas 4). Ook nu prediken ze niet 
de werkelijke Jezus die gezegd heeft: “Ik heb Mijn Vaders 
geboden onderhouden” en die ons daarin een voorbeeld was, 
opdat ook wij ze zouden onderhouden.

Als al degenen die beweren een heilsboodschap te ver-
kondigen, werkelijk begrepen en verkondigden wat behoud 
eigenlijk is—of dit nu een “op weg zijn” naar een andere 
plaats of het veranderd worden in een andere toestand is, 
wat en waar en hoe die bereikt kan worden, dan zou dat de 
verkondiging van een onderdeel van het ware evangelie zijn. 
Maar de “evangelisten” van tegenwoordig leren in hun predi-
king niet wat behoud werkelijk is of hoe men dat deelachtig 
kan worden. Wanneer de blinden de blinden leiden, vallen ze 
met z’n allen in de sloot.
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Wat is eigenlijk het Koninkrijk Gods?
Het is daarom hoog tijd dat wij gaan begrijpen wat het 
Koninkrijk Gods eigenlijk is.

Wat is een koninkrijk? De Bijbel spreekt over verschillende 
koninkrijken. Het eerste wereldrijk—het Chaldeeuwse Rijk, 
vaak “Babylon” genoemd—was een koninkrijk. God inspi-
reerde Daniël tot Nebukadnezar, de koning ervan, te zeggen: 

“Gij wie de God des hemels het koningschap, macht, sterkte en 
eer ge schonken heeft …” (Daniël 2:37).

Dan was er het koninkrijk Israël—de familie die van Israël 
(Jacob) afstamde en die tot een natie uitgroeide.

Het koninkrijk Israël was een voorloper van het Koninkrijk 
Gods. Dit zal bestaan uit de als geest geboren kinderen van 
God—de familie van God, georganiseerd in een regerend 
koninkrijk.

Het Koninkrijk Gods zal derhalve tweeledig zijn:
1) Een regering. Een regering—of koninkrijk—bestaat uit vier 
elementen: a) een koning die heerst over b) een volk, onder-
danen of burgers in c) een bepaald soeverein gebied met d) 
wetten en een gezagsorganisatie om die wetten uit te voeren.

2) Een familie (zoals het koninkrijk Israël een familie van 
nazaten van Israël was)—in dit geval de familie van God—een 
familie waarin in mensen geboren kunnen worden en die een 
regerende of heersende familie zal zijn met zeggenschap 
over alle naties, d.w.z. over de gehele aarde, en later het 
gehele universum.

Het Koninkrijk: een regering
Christus zal de Koning zijn over het Koninkrijk Gods. Hij 

is de Zoon van God, die Hij aansprak als Zijn Vader. Wanneer 
de Kerk, door een opstanding of plotselinge verandering 
van sterfelijkheid tot onsterf lijkheid (van stoffelijke tot 
geestelijke samenstelling), tot het lichaam van de uit geest 
bestaande kinderen van God zal worden, zal Christus met de 
Kerk trouwen, waardoor zij Zijn vrouw wordt. Dan hebben 
wij dus Vader, Zoon, vrouw en de kinderen van de Vader—een 
familierelatie—de familie van God of de Godfamilie.

Let nu eens op enige profetieën:
“Daarom zal de Here zelf u een teken geven: Zie, de jonk-

vrouw zal zwanger worden en een zoon baren; en zij zal hem 
de naam Immanuël [d.i. “God met ons”] geven” (Jesaja 7:14).

“Want een Kind is ons [Israël] geboren, een Zoon is ons gege-
ven, en de heerschappij rust op Zijn schouder en men noemt 
Hem Wonderbare Raadsman, Sterke God, Eeuwige Vader, 
Vre devorst. Groot zal de heerschappij zijn en eindeloos de 
vrede op de troon van David en over zijn koninkrijk, doordat 
Hij het sticht en grondvest met recht en gerechtigheid, van nu 
aan tot in eeuwig heid. De ijver van de Heer der heerscharen 
zal dit doen” (Jesaja 9:5-6).

De engel Gabriël is een hooggeplaatste aartsengel—een 
cherub—een van de enige drie die in de Bijbel genoemd 
worden. De Bijbel verhaalt: “In de zesde maand [van de 
zwangerschap van Elizabet] nu werd de engel Gabriël van God 
gezonden naar een stad in Galilea, genaamd Nazareth, tot een 
maagd, die onder trouwd was met een man, genaamd Jozef, 
uit het huis van David, en de naam der maagd was Maria. En 
toen hij bij haar binnengekomen was, zeide hij: Wees gegroet, 

gij begenadigde, de Here is met u. En de engel zeide tot haar: 
Wees niet bevreesd, Maria, want gij hebt genade gevonden bij 
God. En zie, gij zult zwanger worden en een zoon baren, en gij 
zult Hem de naam Jezus geven. Deze zal groot zijn en Zoon 
des Allerhoogsten genaamd worden, en de Here God zal Hem 
de troon van zijn vader David geven, en Hij zal als koning over 
het huis van Jacob heersen tot in eeuwigheid, en Zijn koning-
schap zal geen einde nemen” (Lucas 1:26-33).

Toen Jezus terechtstond voor Pilatus, zei de Romeinse 
stad houder tot Hem: “Zijt Gij dus toch een koning? Jezus 
antwoordde: Gij zegt, dat Ik koning ben. Hiertoe ben Ik gebo-
ren en hiertoe ben Ik in de wereld gekomen, opdat Ik voor de 
waarheid zou getui gen.”

Jezus verklaarde echter ook aan Pilatus dat Zijn Konink-
rijk—Zijn heerschappij—niet van deze wereld, deze tijd, deze 
huidige eeuw was: “Mijn Koninkrijk is niet van deze wereld … nu 
echter is Mijn Koninkrijk niet van hier” (Johannes 18:36).

Wat houdt het evangelie van Christus feitelijk in?
Zoals ik gezegd heb, was het evangelie van Christus het goede 
nieuws van het komende Koninkrijk van God.

Maar wat houdt dit allemaal in?
En waarom moet het Koninkrijk Gods noodzakelijk 

komen?
Hoe is uw persoonlijk leven als individu er direct bij 

betrokken?
In feite heeft de boodschap van Christus betreffende het 

komende Koninkrijk Gods direct betrekking op de toestand 
van de wereld van vandaag, op de menselijke natuur, haar 
oorsprong en herkomst, op het kwaad, het lijden en het leed 
in deze wereld, op wereldvrede. Het heeft betrekking op 
bestuur en op de reden waarom de huidige regeringen niet de 
weldoeners van de volken zijn die zij zouden moeten zijn.

Christus’ boodschap raakt direct de wortels van ieders 
geluk, en heeft te maken met het overweldigende trans-
cendente potentieel van elk mensenleven. Zij heeft ook 
betrekking op de oorzaken van de huidige crisis waarin wij 
allen leven, en de levenswijze die ons van alle problemen zal 
verlossen.

Maar Zijn boodschap heeft nog op heel veel meer dingen 
betrekking.

Zijn boodschap heeft te maken met Gods overweldigende 
plan als Schepper van het gehele universum; met het gehele 
onmetelij ke heelal met zijn ontelbare melkwegstelsels, nevel-
vlekken, zonnen, sterren en planeten en met Gods bedoeling 
daarmee. Zij heeft ook betrekking op alle engelen en het feit 
dat een derde van alle door God geschapen engelen de ver-
keerde weg is opgegaan, in een zonde waaruit geen verlossing 
mogelijk is; zij heeft te maken met Gods grote plan en bedoe-
ling om te verhinderen dat dit ook met de andere engelen zou 
gebeuren.

De meeste van deze dingen komen in de leer van heden-
daagse religies nooit of te nimmer ter sprake. Gods boodschap 
heeft te maken met allesomvattende waarheid.

Wat tot dusver is behandeld, moet eigenlijk beschouwd 
wor den als slechts de inleiding tot de volledige geschiedenis 
van Christus’ evangelieboodschap.
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